
Høringsnotat 

 

Utbygging av bredbånd i Meland Kommune      Bratshaug, 11. mars 2017 

 

 

Når det gjelder utbygging av bredbåndsnettet i kommunen så bør man i særdeleshet 

se på mulighetene for en slik utbygging i nordre del av kommunen. Da spesifikt i 

området fra Rossland til Skjelanger. 

Dette området har i mange år slitt med både internettforbindelse og mobildekning. 

Det må ikke stikkes under en stol at det her er et prekært behov for utbygging. 

Innbyggerne her opplever daglige problemer med nettet, og tatt i betraktning 

dagens digitale samfunn så er det en absolutt nødvendighet med et fullgodt internett. 

Man er kommet i en tidsalder hvor det kan regnes som en borgerrett å ha 

tilfredsstillende nettforbindelse, og i tillegg utføres mer og mer av offentlige tjenester 

via internett. Innbyggerne i det nevnte området har ikke et tilfredsstillende internett, 

og opplever i så måte store utfordringer med offentlige tjenester. I en hverdag hvor 

mer og mer baseres på internett så ligger vi langt etter. 

En utbygging her vil bringe hele øyen nærmere dagens standard, og ikke minst 

krav og ønsker fra innbyggerne, samt at det også vil være et incentiv for å forebygge 

fraflytting og oppfordre til nybygging. 

 

Det har også kommet meg - og andre innbyggere - for øret at det befinner seg en 

trafostasjon ved Skjelangervegen 600 som angivelig skal ha en bredbåndsforbindelse. 

Skulle dette være tilfelle så vil en utbygging av bredbånd på nordre del av øyen bli 

betydelig rimeligere kontra å legge nytt fra Rossland. 

Jeg oppfordrer kommunen til å undersøke nærmere om det virkelig er bredbånd 

inn til den nevnte trafostasjonen. 

 

 



Med vennlig hilsen 

 

Roy Tore Skaar 

 

 


